
Protokoll - Styremøte november 2024

Dato: 10.11.2024 12:00

Sted: Atlungstad Rideklubb

Deltagere:

Martin Pettersen (Styreleder)
Ronny Larsen Skjellebekk (Nestleder)
Aksel Johansen (Styremedlem)
Julie Alver Jacobsen (Styremedlem)
Maren Østli (Styremedlem)
Mona Helene Stokke (Styremedlem)
Ingeborg Opsand (Varamedlem)
Ina Marie Haugen Hjelsvold (Varamedlem)

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 24/6/1, vedtakssak

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Atlungstad Rideklubb
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Sak 24/6/2, vedtakssak

Terminliste 2024 HERK
Det er innkalt til terminlistemøte i HERK 25.11.2024 på Thon Hotel Central Elverum klokken 17.30

Agenda:
Fastsettelse av stevner i kretsen.
Revidering av statutter til mesterskap 2025.

Diskusjonspunkter:
Hvem skal delta på møtet?
Ønskede datoer for stevner.
Vurdering av å arrangere Landsstevne neste år.
Forslag til endring av statuttene.

Vedtak
Stevnegruppa fastsetter datoer for stevner neste år. Ønske fra styret med 4 stevnehelger.
Det er ønske fra styret med 1 helg med dressurstevne og 1 helg med sprangstevne. De 2 gjenværende
helgene ønsker styret kombinerte stevner.

Ronny kan delta, Hører med Ingvild og Emilie fra stevnegruppa.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/6/3, vedtakssak

Naturbanen
Rytterforbundet ønsker tilbakemelding på status for naturbanesøknaden vår.
Vi må sette en frist for når første utkast av planene skal foreligge og når vi kan forvente å sende over til
forbundet.
Det er Ingvild og Maren som må møtes for å lage en plan som presenteres for styret.

Rytterforbundet ønsker tilbakemelding på status for søknaden.
Sett en frist for første utkast av planene.
Bestem når planene kan sendes til forbundet.
Ingvild og Maren må møtes for å lage en plan.
Planen skal presenteres for styret.

Vedtak
Det må foreligge et utkast til plan innen 1 desember 2024.
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 24/6/4, vedtakssak

Ekstraordinært Rytterting 2024
Norges Rytterforbund (NRYF) innkaller til ekstraordinært Rytterting søndag 17.november påClarion Hotell
Oslo Airport etter at klubblederkonferansen er ferdig. Møtet vil være hybrid,det vil si at deltagere som ikke
allerede er på klubblederkonferansen har mulighet til å deltadigitalt. Ryttertinget settes kl. 14.30 søndag
17.november.

Det er kun saker på sakslisten som skal behandles på møtet.

Saksliste ligger ved denne innkallingen. 

Vi må fylle ut fullmaktsskjema for Martin

Vedtak
Ronny fyller ut fullmaktskjema og Martin stemmer på Vetle som vår kandidat.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/6/5, vedtakssak

Høstens klubbmøte Stange Idrettsråd
Klubbmøte i Stange Idrettsråd:

Torsdag 21. november 2024
Sted: Klubbhuset Ilseng
Kl: 1800 – 2000

Hvem deltar?

Vedtak
Martin og Julie deltar
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/6/6, vedtakssak

Avtale om vedlikehold / drift av ridebanen
Det må utarbeides en av avtale om bruk og vedlikehold av ridebanen med Atlungstad Hestesportssenter /
gård.

Vedtak
Martin følger opp med idrettsforbundet og advokat ifb. avtaler.

Det må lages egen avtale med tanke på bruk og vedlikehold.

Utkast og avtaler må være klar senest 01.02.2025.
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 24/6/7, vedtakssak

Oppdatere lovnorm for idrettslag
Vi må oppdatere lovnormen vår.

Vedlagt ligger forslag til ny lovnorm, samt mal.

Vedtak
Lovnorm enstemmig vedtatt

Sak 24/6/8, vedtakssak

Websiden
Det er viktig at vi får på plass en ansvarlig for websidene våre. Dette vil sikre at sidene blir vedlikeholdt og
oppdatert på en effektiv måte.

En av de første oppgavene er å oppdatere innholdet på sidene. Vi bør vurdere å lage korte presentasjoner
av oss i styret. Dette vil gi besøkende en bedre forståelse av hvem vi er og hva vi står for.

Videre kan vi lage litt lengre presentasjoner av et utvalg blant medlemmene våre. Det kan være
interessant å inkludere medlemmer i alle aldre, og kanskje også en rytterfamilie blant oss. Dette vil gi et
mer variert og inkluderende bilde av medlemsmassen vår.

Det er også viktig å lage en side hvor vi redegjør for baneprosjektet og klubbrommet. Her bør vi forklare
hva vi har gjort, og hvem som har støttet oss økonomisk. Bilder som viser aktivitet og liv på banen og i
lokalene vil være med på å skape engasjement. Kanskje kan vi presentere dette som en nyhetssak?

Til slutt må vi sørge for at årshjulet blir lagt ut når det er ferdig. Det er planlagt et møte til uka for å
ferdigstille dette, og det er viktig at det blir tilgjengelig for alle så snart som mulig.

Vedtak
Mona tar hovedansvar for websidene og får litt hjelp av Aksel.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/6/9, diskusjonssak

Aktivitetsgruppa
Det har vært bemerkelsesverdig lite aktivitet i denne gruppen i løpet av året. Dette har ført til en del
bekymringer og spørsmål om hva som kan være årsaken til den lave aktiviteten. Det er viktig å forstå de
underliggende faktorene som har bidratt til denne situasjonen, slik at vi kan finne effektive løsninger.

Vi må også vurdere hva vi kan gjøre annerledes neste år for å øke engasjementet og aktiviteten i gruppen.
Dette kan innebære å se på nye strategier, aktiviteter eller initiativer som kan vekke interesse og
motivasjon blant medlemmene. Det er viktig å tenke kreativt og være åpne for nye ideer som kan bidra til
en mer aktiv og engasjert gruppe.

En annen viktig utfordring er hvordan vi kan få utført mer aktivitet frem mot årsmøtet. Dette krever en
målrettet innsats og kanskje en omfordeling av ressurser for å sikre at vi kan gjennomføre de nødvendige
aktivitetene. Vi må også vurdere hvordan vi kan involvere flere medlemmer i planleggingen og
gjennomføringen av disse aktivitetene for å sikre en bredere deltakelse og engasjement.
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Sak 24/6/10, vedtakssak

Dugnadsplan
Det er nødvendig å utarbeide en detaljert dugnadsplan eller aktivitetsliste for de ulike oppgavene som må
utføres på anlegget. En slik plan vil bidra til å organisere arbeidet på en effektiv måte og sikre at alle
nødvendige oppgaver blir tatt hånd om. Ved å ha en klar oversikt over hva som må gjøres, kan vi fordele
ressursene våre bedre og sørge for at ingen viktige oppgaver blir oversett.

Det er også viktig at denne planen blir tilgjengeliggjort på våre nettsider og på Facebook. Ved å gjøre dette
kan medlemmene enkelt få oversikt over hva som skal gjøres, og de kan planlegge å delta i dugnaden når
det passer dem best. Dette vil ikke bare øke deltakelsen, men også styrke fellesskapet blant medlemmene
våre. Når alle har tilgang til informasjonen, blir det lettere for dem å bidra, og vi kan oppnå et mer effektivt
samarbeid.

Vi må også lage en plan for gjenværende aktiviteter på ridebanen til neste år. Det er viktig å tenke
langsiktig og sørge for at vi har en klar strategi for hvordan vi skal vedlikeholde og forbedre ridebanen.
Ved å planlegge i forkant kan vi sikre at alle nødvendige tiltak blir gjennomført, og at ridebanen forblir i god
stand for fremtidige arrangementer og aktiviteter.

Vedtak
Ronny og Martin lager en oversikt over oppgaver og setter ansvarsområder og frister for når ting skal
være utført.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/6/11, orienteringssak

Politiattestordningen
Det orienteres om hvem som har søkt og status på søknader.

Sak 24/6/12, vedtakssak

Eventuelt
Det er et ønske om å tilby et førstehjelpskurs til både folk og hest.

Vedtak
Mona sjekker ut muligheter for kurs i både førstehjelp for mennesker og hest.
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